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Un any després de la primera 
reunió de poble, els consellers 
generals massanencs del grup 
parlamentari liberal tornaran 
aquest dimecres a acostar la 
seva tasca a la ciutadania, se-
gons va informar ahir Liberals 
d’Andorra en un comunicat.

Així, i en un format de tertú-
lia, Joan Carles Camp, Judith 

Pallarés i Carles Naudi d’Areny-
Plandolit s’oferiran a resoldre 
els dubtes que els ciutadans 
puguin tenir sobre l’actualitat 
política, l’activitat legislativa al 
Consell General i la posició del 
grup parlamentari liberal so-
bre els projectes de llei entrats 
a tràmit, entre altres consultes 
que els assistents vulguin fer als 
parlamentaris, en un acte que 
tindrà lloc a La Cuina d’en Joan, 

a les Fontetes, a dos quarts de 
vuit del vespre.

“Volem que els que vinguin 
dimecres puguin oferir els seus 
punts de vista”, va destacar 
Naudi, que va insistir que l’acte 
“ha de ser més una tertúlia en-
tre els consellers i els assistents 
que no una xerrada únicament 
nostra”. En aquest sentit, Palla-
rés va remarcar que “cal apropar 
la política als ciutadans, cal que 

sàpiguen que nosaltres estem 
disposats a resoldre els dubtes 
que tinguin sobre l’activitat 
que duem a terme”, mentre que 
Camp  va recordar que “actu-
alment es tramiten lleis d’una 
gran importància com poden 
ser la d’allotjaments turístics, la 
reforma de la Llei general d’or-
denació del territori i urbanis-
me i la reforma del Codi Penal, 
entre d’altres”.

A més, des de la formació 
es considera que la tertúlia 
d’aquest dimecres també serà 
un bon moment per poder ex-
plicar la proposta que el grup 
parlamentari liberal ha fet du-
rant el debat monogràfic sobre 

sanitat per afrontar el dèficit de 
la CASS i el SAAS, i qualsevol 
dels temes que vulguin propo-
sar els assistents.

Aquesta serà la segona reu-
nió de poble que ofereixen els 
consellers generals massanencs 
del grup liberal aquesta legis-
latura, ja que l’any passat, con-
cretament el 24 de maig, en van 
fer una altra. De fet, la intenció 
dels tres parlamentaris és fer 
una reunió de poble a l’any “per 
poder apropar la política al ciu-
tadà”. La iniciativa de les reuni-
ons de poble a les diferents par-
ròquies va ser molt ben rebuda 
pels ciutadans i probablement 
se’n faran més.
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Nova trobada amb la ciutadania 
dels consellers generals liberals

“Els senyors Cierco han estat 
clients meus i són amics meus, 
clients i amics, i els defensaré 
sempre perquè crec que amb 
ells s’ha fet una gran injustícia.” 
Així de contundent es va mos-
trar l’advocat José María Fus-
ter-Fabra durant la seva com-
pareixença davant la comissió 
d’investigació sobre l’Operació 
Catalunya (CIOC) al Parlament 
català responent a una interpel-
lació de la diputada de Catalu-
nya Sí que es Pot Àngels Martí-
nez Castells.

Fuster-Fabra, però, que va 
insistir en diverses ocasions 
–segons consta a la transcrip-
ció de la sessió de la CIOC– en 
l’amistat i les relacions entre les 
dues famílies i en la “injustícia 
tremenda” de què han estat víc-
times, no va poder concretar si 
els màxims accionistes de Ban-
ca Privada d’Andorra (BPA) fins 
a la intervenció de l’entitat, els 
germans Higini i Ramon Cier-
co,  estan fent o no un doble joc 
entre el que afirmen i expliquen 
a Andorra i el que diuen a Es-
panya.

“No he parlat amb ells, no 
tinc ni idea de quina estratè-
gia porten, ni n’hem parlat ni 
m’han explicat absolutament 
res”, va assegurar el lletrat da-
vant la pregunta de Martínez 
per mirar de corroborar el pos-
sible “joc a dues bandes” que 
havia afirmat el periodista Er-
nesto Ekaizer, també davant 
la comissió, que portaven els 
Cierco.

D’altra banda, i després que 
el diputat de Junts pel Sí Lluís 
Guinó demanés al lletrat que 
precisés per què considerava 
que els màxims accionistes de 
BPA han rebut un tracte injust, 
Fuster-Fabra va destacar que 
“crec que es va aprofitar contra 
ells una nota injusta que va fer 

el FinCEN”. En aquest sentit, el 
compareixent va recordar que el 
departament de delictes finan-
cers i control del Tresor nord-
americà “va emetre una nota 
que deia una sèrie de qüestions 
que després el mateix FinCEN 
ha retirat”.

Per aquest motiu, l’advocat, 

que va apel·lar al secret profes-
sional per no respondre a la pre-
gunta sobre si la intervenció del 
banc s’hauria produït perquè en 
un moment determinat no van 
voler donar informació a la po-
licia espanyola, considera que la 
nota del FinCEN “es va aprofi-
tar per quedar-se un banc que 
no era, penso, diferent dels al-
tres bancs andorrans, i un banc 
que funcionava molt bé a Espa-
nya, que era Banco Madrid”.

I en aquesta línia, Fuster-
Fabra, que va mantenir un dur 
enfrontament amb la diputada 
de la Candidatura d’Unitat Po-
pular (CUP) Mireia Boya, va as-
segurar amb contundència que 
pensava que “va ser una expro-
piació injusta”.

Fuster-Fabra assegura que amb els 
Cierco “s’ha fet una gran injustícia”
’advocat afirma a la O  ue es va aprofitar la nota del in  per uedarse un banc

‘operació Catalunya’

’advocat osé aría uster abra durant la seva comparei en a davant la comissi  d’investi aci  sobre l’Operaci  atalunya.
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Consell General

El conseller general de So-
cialdemocràcia i Progrés, 
Víctor Naudi, ha instat el 
Govern, a l’empara del que 
estableix l’article 5 del re-
glament del Consell Gene-
ral, que se li faci arribar la 
documentació necessària 
per esbrinar el descabde-
llament real dels tràmits 
que van portar Andorra 
Telecom a contractar l’ar-
rendament d’uns locals 
per instal·lar-hi provisio-
nalment l’oficina comercial 
d’Andorra Telecom, segons 
va informar ahir SDP a tra-
vés d’un comunicat.

En la seva demanda, que 
busca complements d’in-
formació a les “respostes 
esbiaixades” que fins ara se 
li han donat, Naudi lamen-
ta la contradicció constata-
da en les respostes que li va 
donar el ministre d’Ordena-
ment Territorial, Jordi To-
res, en la sessió del Consell 
General del 15 de desembre 
passat.

Per això, el conseller 
general de Socialdemocrà-
cia i Progrés demana ara a 
l’executiu que li trameti cò-
pia de les actes del consell 
d’administració d’Andorra 
Telecom relacionades amb 
el procediment de lloguer 
i adequació dels locals pro-
visionals de les oficines 
comercials i, també, cò-
pia dels acords del consell 
d’administració relacionats 
amb el lloguer i l’adequació 
d’aquells locals.

SDP vol més 
informació dels 
locals d’Andorra 
Telecom

Redacció
andorra la vella

José María Fuster-Fabra

Crec que es va 

aprofitar contra ells 
una nota injusta que 

va fer el FinCen

els defensaré sempre 

perquè crec que amb 

ells s’ha fet una gran 

injustícia


